



SCHOOL PROFILE

Olympic College is a 2-year community college. It has three campuses in Bremerton, Poulsbo, and Shelton in Washington state. It's ranked the 4th safest area by Forbes Magazine (http://www.forbes.com/2009/10/26/safest-cities-ten-lifestyle-real-estate-metros-msa_slide_8.html). OC was established in 1946, currently educates more than 13000 students. OC has partnered up with more than 20 universities ,and provides Transfer Admission Guarantee for students who meet requirements. Olympic College's mission is to enrich our diverse communities through quality education and support so students achieve their educational goals. Students who enroll at the college enjoy intimate class sizes, reasonable tuition cost, and opportunity to practice English.

ACCREDITATION

OC is accredited by NWCCU (Northwest Commission on Colleges and Universities). It is also recognized by the Ministry of Education of the People's Republic of China (see http://www.jsj.edu.cn/news/1/215.shtml).

学校简介

奥林匹克学院是一所两年制公立学院,它的三个校区坐落于华盛顿州的布雷默顿,波尔斯博,和谢尔顿。该地区在《福布斯》杂志的"美国最安全地区"排名第四(http://www.forbes.com/2009/10/26/safest-cities-tenlifestyle-real-estate-metros-msa_slide_8.html)。学院成立于1946年,目前有13000多学生。本校与二十多所大学拥有转学协议,达到成绩要求的学生可直接由本校转至大学。学院的任务是用高质量的教学和支持以丰富本地社区,并帮助学生实现教育目标。在本校就读的学生享受小班教学,较低的学费以及与本地人练习口语的良机。

认证

奥林匹克学院是被美國西北院校协会认证。同时也已被中华人民共和国教育部认可并列入中华人民共和国教育部涉外监管信息网(http://www.jsj.edu.cn/news/1/215.shtml)。



ADVANTAGES

- 1. Personal attention and small classes
- 2. Affordable tuition and home stay
- 3. Residential hall available on campus
- 4. Conveniently located close to Seattle
- 5. TOEFL not required
- 6. Intensive English Program
- 7. Free conversation partners
- 8. International Student Club
- 9. On-campus employment
- 10. 4- and 6-week summer sessions of Intensive English
- 11. Guaranteed university transfer admission to designated 4-year universities
- 12. Small international student population provides opportunities to speak English
- 13. Opportunities to get involved in campus life and make lifelong friends

HIGH SCHOOL COMPLETION FAST TRACK PROGRAM

Offered to international students. Students need to be 16 years of age or older who have not yet earned a high school diploma. High school GPA 2.5, English proficiency: TOEFL iBt 61

TAG (Transfer Admissions Guarantee)

Applicants who are accepted to Olympic College will receive both an admission letter from us and a Transfer Admission Guarantee from the university they have selected. The student must complete the Associate's Degree at Olympic College with the required GPA in order to fulfill the conditional offer. The GPA requirements are obtainable by most international students. In fact, the highest requirement is a 3.25 (B) average.

为何选择奥林匹克学院?

- 1. 个别关照与小班教学
- 2. 学费合理与寄宿家庭
- 3. 学校宿舍紧邻校园
- 4. 交通便捷邻近西雅图
- 5. 不需托福成绩
- 6. 强化英语课程
- 7. 免费会话对象
- 8. 国际学生俱乐部
- 9. 校园内部打工机会
- 10. 4周和6周的夏季班强化英语课程
- 11. 保证转学进入指定的4年制大学
- 12. 国际学生人数少,有更多练习英语的机会
- 13. 提供参与校园生活并交到终身好友的机会

高中同步完成计划

国际学生要求: 16岁以上, 高中未毕业, 高中GPA2.5, 托福ibt 61.



大学保送转学计划合作学校名单

被录取的申请人会同时收到奥林匹克学院的录取通知和 欲转到的大学的预录取通知。学生需取得副学士学位才 能转学。平均成绩的分数要求对多数的国际学生来说都 不是问题。事实上,最高的成绩要求仅为平均3,25分(B)



Partial List of Participating Universities

大学保送转学计划合作学校部分名单

Central Washington University

City University

Cornish College of the Arts

Eastern Washington University

Gonzaga University

Northwest University

Pacific Lutheran University

Saint Martin's University

Seattle University

Seattle Pacific University

University of Washington

University of Washington Bothell

University of Washington Tacoma

Washington State University

Washington State University Tri-Cities

Washington State University Vancouver

Western Washington University

Detailed requirements on Transfer Admission Guarantee

are available from our counselors.

中央华盛顿大学

城市大学

蔻尔尼旭艺术学院

东华盛顿大学

冈扎加大学

西北大学

太平洋路德大学

圣马丁大学

西雅图大学

西雅图太平洋大学

华盛顿大学

华盛顿大学博塞尔分校

华盛顿大学塔科马分校

华盛顿州立大学

华盛顿州立大学三城分校

华盛顿州立大学温哥华分校

西华盛顿大学

我们的升学辅导员可提供有关保送计划的详细资料。

Students from OC have transferred into:

University of Washington

University of Southern California

University of Chicago

University of Illinois

University of Michigan

Purdue University

Seattle University

Washington State University

University of Texas

Tulane University, New Orleans

OC 的国际学生已成功转至以下大学:

华盛顿大学

南加州大学

芝加哥大学

伊利诺伊大学

密歇根大学

普度大学

西雅图大学

华盛顿州立大学

德克萨斯大学

杜兰大学新奥尔良分校

INTERNATIONAL STUDENT ADMISSION PROCESS

Complete the International Student Application online or submit a printed application (PDF format).

- \$50 Application fee
- Statements of financial responsibility:
 Affidavit of Support
 Statement of Financial Responsibility
 Previous Enrollment Form (transfer students only)
- A current bank statement to show ability to fund one academic year in the United States. See costs.
- Official transcripts for high school and all post-secondary institutions attended. Transcripts must be signed and sealed, and translated into English.
- Photocopy of passport and visa (if available)
- Photocopy of TOEFL, STEP, Cambridge or IELTS scores (optional)
- Photocopy of previous I-20 (if applicable)

PROGRAMS

- 2-Year Associate Degrees for University Transfer
- Intensive English
- High School Completion

DEADLINES FOR APPLICATION

Spring quarter 2015: Feb. 15, 2015 Summer quarter 2015: May 15, 2015 Fall quarter 2015: Aug. 15, 2015 Winter quarter 2016: Nov. 15, 2015

TUITION

About \$9,235.2/year



入学要求

完成申请表格

- \$50申请费
- 财务责任报告: 财力资助书 财力证明 先前的注册表格(仅转学学生)
- 当前的银行帐户存款证明,显示有在美国就读一学年的经济能力: \$18016.20
- 高中和所有读过的专科学校的正式成绩单。成绩单必须有学校的签署并且是密封的,需要翻译成英文。
- 托福, STEP, 剑桥或雅思的成绩复印件(如果有的话)
- · 之前的入学许可(I-20)复印件(如果有的话)

课程计划

- 2年副学士学位: 用于大学转学
- 强化英语课程
- 高中完成课程

申请截止日期

2015 春季: 2015年2月15日 2015 夏季: 2015年5月15日 2015 秋季: 2015年8月15日 2016 冬季: 2015年11月15日

学费

大约 \$9,235.2 每年

For more information, please contact: 欲知详情,请联络:

DISCLAIMER 免责声明:

This writeup is for general reference only and is subject to changes. For the most up-to-date info, please refer to the website of the institution itself. 此介绍仅供参考。内容随时会有更改,欲知最新资料,请参看该学校的网站。